



Bestyrelsesmøde Kværndrup IF, onsdag den 4. september 2024 kl. 19:00, Kværndruphallen

Deltagere:

Formand Pia Lund Hansen

Næstformand Heine Fuglsang Thorenfeldt

Kasserer Betina Rytter Stage

Sekretær Camilla Rose Nakel Andersen

Bestyrelsesmedlem Mette Bruun

Suppleant Camilla Kønskov Skovbjerg Andersen, fraværende

Suppleant Jeannet Svane Jacobsen

<b>1. Godkendelse af dagsorden (fast punkt)</b>
<i>Punktets indhold:</i> Godkendelse af den fremsendte dagsorden
<i>Referat</i>

<b>2. Siden sidst (fast punkt)</b>
<i>Sagsfremstilling / punktets indhold</i> Hvert bestyrelsesmedlem orienterer om aktivitet siden sidste bestyrelsesmøde.
<i>Referat</i>  <i>Pia:</i> <i>Kick off møde udbudt af FMK i Korinth Hallen. Minimalt fremmøde af foreninger. Gode input fra andre foreninger omkring sociale tiltag i foreninger.</i>  <i>Fik mulighed for at søge en straks pulje på 5.000 kr. som vi har fået bevilliget. Puljen skal bruges inden 31/12 2024. Vi skal have sat noget i værk i løbet af de næste måneder.</i>  <i>Lokalrådet indkaldte til møde fredag den 30/8 24 omkring børn og unge festival i Kværndrup i uge42. Vi var flere foreninger der deltog, og vi meldte en ind fra KIF. Kommunen stiller med 2 medarbejdere til planlægningen.</i> <i>Pia deltager i planlægningsmøde tirsdag den 10/9 2024.</i>  <i>Bordtennis vil ændre spilletider og dag – de finder ud af hvad de gør.</i>  <i>Markedsforeningen inviterer til reception fredag den 13/9 24 kl. 16.</i>

*Mette:*  
*Afholdt kursus i lørdags hvor foreningen egne redskaber kom i brug. Det var et meget lærerigt kursus hvor alle fik noget med derfra.*  
*Der mangler forsat et gymnastikudvalg.*

**3. Budget / Regnskab (fast punkt)**  
*Sagsfremstilling / punktets indhold*  
*Referat*  
*Camilla printer lille "folder" til uddeling til gymnastik børn.*

**4. Gennemgang af aktuelle punkter på årshjul (fast punkt)**  
*Sagsfremstilling / punktets indhold*

- Søge om penge fra Egeskov Marked

*Referat*  
*Punktet medtages på møde den 2/10 2024 – indtil da lægges hovederne i blød for gode ideer.*  
*Skal indsendes senest den 10/10 24 til markedsforeningen.*

**5. Bierparty – lukket punkt (Camilla)**  
*Sagsfremstilling / punktets indhold*  
*Referat*

**6. Evaluering og evt. nye datoer for bevæg dig for sjov (Pia)**  
*Sagsfremstilling / punktets indhold*  
*Skal vi blive ved med at afholde bevæg dig for sjov?*  
*Hvilke datoer vil være aktuelle og hvordan får de dem meldt bredes muligt ud?*  
*Referat*  
*Sidste bevæg dig for sjov indbragte en indtjening på 1.300 kr.*  
*Næste bevæg dig for sjov er den 27/10 24.*  
*Planlægger evt. et mere til februar 2025.*

**7. Heartland -- Lukket punkt (Pia)**  
*Sagsfremstilling / punktets indhold*  
*Referat*

**8. Forslag om udvidet bestyrelsesmøde (Pia)**  
*Sagsfremstilling / punktets indhold*  
*Forslag om et udvidet bestyrelsesmøde, hvor vi kan spise sammen og tage nogle af de drøftelser der kræver lidt længere tid.*  
*Eksempel kan være en aften fra kl. 17 til 22, hvor vi spiser sammen. Dagsorden kan indeholde punkt omkring nye indsatsområder eller andet, der kræver en længere drøftelse.*

<p><i>Referat</i></p> <p>Der er opbakning afprøvning af længere bestyrelsesmøder hvis der er behov.</p>
---

<p><b>9. Deltagelse på DGI Frivillighedskursus (Pia)</b></p>
<p><i>Sagsfremstilling / punktets indhold</i></p> <p>Hvem kunne tænke sig at deltage på det kursus som DGI udbyder og som vi kan få betalt af FMK?  <a href="https://www.dgi.dk/foreningsledelse/arrangementer/202516853051">https://www.dgi.dk/foreningsledelse/arrangementer/202516853051</a></p>
<p><i>Referat</i></p> <p>Ingen har umiddelbart tid til at deltage på uddannelsen.  Camilla overvejer om hun vil deltage sammen med Pia.</p>

<p><b>10. Ændring af betalingsmuligheder (Pia)</b></p>
<p><i>Sagsfremstilling / punktets indhold</i></p> <p>Kan vi lave andre betalingsmuligheder end vi har nu? Eksempelvis mulighed for at indbetale til en gymnastiksæson over 2 gange for de som har brug for det, 10-turskort eller andet for de der gerne vil deltage i en aktivitet, men ved at de ikke kan komme alle gange?  Måske vi kan få inkluderet familier, der har brug for flere små indbetalinger, eller de som gerne vil deltage men ikke gør det, fordi de på forhånd ved, at de kun kan komme hver anden gang.  Eksempelvis kan man lave en ordning med, at man for deltagelse på 3. halvleg kan betale 45 kroner pr. gang eller 800 kr. for hele sæsonen (ca. 28 gange).</p>
<p><i>Referat</i></p> <p>Det skal være muligt at kunne betale for enkelt gange (45 kr. pr. gang) på voksenholdene (3. halvleg) – det skal ikke være billigere at vælge løsningen "betal gang for gang" frem for kontingent.   Hvis medlemmer har behov for at dele betalingen for kontingent – skal de kontakte bestyrelsen/kassereren for aftale.</p>

<p><b>11. Godkendelse af indkøb af hockey-udstyr til 3. halvleg</b></p>
<p><i>Sagsfremstilling / punktets indhold</i></p> <p>Bestyrelsen har tidligere besluttet, at 3. halvleg for mænd kan bevilliges nye hockey-udstyr, men skulle komme med en pris, inden endelig godkendelse.  Der søges om 1.475 kr. til mål samt 4.198 kr. til stave og bolde.</p>
<p><i>Referat</i></p> <p>Vi bevilliger køb af hockeystave og mål.</p>

<p><b>12. Revision af "punkter til senere bestyrelsesmøder" (Pia)</b></p>
<p><i>Sagsfremstilling / punktets indhold</i></p> <p>Vi har følgende punkter stående:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Gaveregulativ – baggrund og eventuel revision (hvor finder vi det?)</li> <li>• Bar til markedsfest oktober 2024</li> <li>• Foredrag ved Lars fra Flying superkids, eventuelt i samarbejde med andre foreninger.</li> <li>• Udendørs legeredskaber – hvad skal pengene bruges til? Skal der nedsættes arbejdsgruppe.</li> </ul>

- Hjemmeside
- Ændring i nøglesystem – (fortsættelse fra januar og februar møde).
- Rengøring i fitness

Er alle stadig relevante og skal de prioriteres?

*Referat*

- Der skal laves et gaveregulativ - fastholdes
- Bar til markedsfest – punkt på dagens dagsorden
- Foredrag Flying Superkids -fastholdes
- Udendørs legeredskaber – fastholdes
- Hjemmeside – slettes fra liste
- Ændring i nøglesystem - slettes fra liste
- Rengøring i fitness - fastholdes

### **13. Markedsfest - bar**

*Sagsfremstilling / punktets indhold*

Bar til markedsfest – 5/10 24

*Referat*

*Der kan ikke søges lejlighedsbevilling når der er alkoholbevilling i forsamlingshuset.  
Forsamlingshuset foreslår at vi deler bartjansen til markedsfesten.*

*Vi takker ja til Forsamlingshuset tilbud om at dele bartjansen.*

*Betina kontakter Per for indkøbsliste fra sidste år – Betina + Camilla laver forslag til indkøbsliste.*

### **14. Badminton – bevilling til nyt griptape, fjerbolde (børn) og plaster til førstehjælpkasse**

*Sagsfremstilling / punktets indhold*

Badminton ungdom har bedt om bevilling til nyt griptape til ketchere, fjerbolde (børn) og plaster til førstehjælpkasse

*Referat*

*Der gives bevilling til at købe griptape til 15 ketcher (300 kr.) + indkøb af plastre til førstehjælpkasse.  
Badminton ungdom kan købe fjerbolde for op til 1.500 kr. hvis der er behov herfor.*

### **15. Udlån/udleje badminton net mv.**

*Sagsfremstilling / punktets indhold*

Vi er blevet forespurgt om vi vil udlåne vores udstyr til privat – hvad er holdningen hertil?

*Referat*

*Må gerne låne udstyr, men skal selv sørge for bolde. s*

### **16. Eventuelt (fast punkt)**

*Sagsfremstilling / punktets indhold*

*Referat*

*Intet.*

**Dato for næste bestyrelsesmøder (fast punkt)**

*Sagsfremstilling / punktets indhold*

Skal fastsættes for et kvartal ad gangen, jf. forretningsordenen.

- 2. oktober 2024
- 6. november 2024
- 4. december 2024